
Dagsorden skolebestyrelsesmøde

Virtuelt

Dato: onsdag den 12.jan. 2022
Tidspunkt:18.30-21.30

Mødeleder: Mette Larsen

Deltagere:
Mette Larsen, Bestyrelsesformand, (forældrerepræsentant)
Carina Dinesen, næstformand (forældrerepræsentant),
Charlotte Raeburn (forældrerepræsentant)
Thomas Nicolaisen(forældrerepræsentant
Anders Madsen(forældrerepræsentant)
Søren Rona Hansen (rep. for medarbejderne)
Pia Borregård (TR for lærerne)
Michael Wörts (SFOleder)
Camilla Lynge (viceskoleleder)
Peter Holm(skoleleder).
Louise Jensen (forældrerepræsentant) suppleant
Simon Larsen (forældrerepræsentant) suppleant

Afbud: Louise
Dagsorden
Hvad handler punktet om, er der
særlige ansvarlige, gæster og er 
det til orientering (O), drøftelse 
(D) eller beslutning (B)

Tid
Estimer
et tid til
punktet

Referent Camilla Lynge
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, 
konklusion på beslutning, angivelse af evt. 
ansvarlig og evt. deadline.

Formidling
Til hvem, af 
hvem og 
hvordan?

1. Godkendelse af dagsorden
(B)

2m Spg. til om Charlotte er udtrådt, og 
Louise Jensen indgår, PH spørger 
Cecilie

2. Godkendelse af referat (B) 5m Er sidste mødereferat udsendt? Det 
udsendes med dette mødes referat.

3. Elevernes punkt (O) 15m Der er ikke afholdt elevrådsmøde, 
så intet nyt

4. Nyt fra (O)
- Formand

- Ledelse

- Medlemmer

30m Nyt fra formanden
Ros til bestyrelsen og i 
særdeleshed til Michael ift. 
Nedsatte priser i SFO.

Møde i ansættelsesudvalget:
6 ansøgninger, 4 er kaldt til 
samtale, de indledende runder 
starter på onsdag.

Ledelsen - økonomi ser godt ud, 
startede året med underskud på 
2,3 mio. Lige nu dd. er 
underskuddet 600.000. Der er  



garanti fra kommunalbest. På at 
dække 700.000, afventer dog 
varmeregning.
PH ret godt gået, ros til Steen og 
personalet.
Vi er kommet godt i gang, også i 
ledelsen.

Paddeltennis: Vi vil gerne have alle 
foreninger i Borren med i 
projektet.  Også møde med 
sommerland Sj. Fuld finansiering 
på ½ mio. Evt. sommerland med på
mere.  Skolen har sagt ja til at ligge 
jord til. Vi er interesseret i hele 
tiden af forskønne området, PH 
tror på 3-4 baner inden længe.

Medlemmer: Intet nyt

5. Skole-foto (B) 20 Feedback på HB foto
Ønske om et møde med HB foto, 
en fra ledelsen, en fra skolebest. og
en af kontordamerne. Ønske om 
mere digitalisering.

Thomas: Ønske om at alle 
udgående årgange bliver 
repræsenteret på fotovæggen i 
kantinen, alle billeder skal op og 
hænge. PH undersøger, DNA’et i 
det er vigtigt.

Mette/ PH

6. SB-valg n(o) 10m 5 forældre valgt for 4 år
Dvs. først valg i 2023

Medarbejdere valgt for 1 år

Elevrepræsentant valgt for 1 år

Mette/Peter

7. Rynkeby-løbet 15m Kræver af skolen: Et par 
idrætslærer der laver nogle runder,
diplomer mm. Team Rynkeby 
sørger for en hel del.

Tilmeldingsfrist 22. februar, er 
gratis

Man kan ikke se hvilket barn der 
samlet flest penge ind, samlet 

Mette/Peter



pulje.

Fredagen før påskeferien.

Fra 4 år siden, måtte vi ikke deltage
for forvaltningen. Vigtigt at vi ikke 
indsamler pr. elev. .

Vi skal have fundet ud af 
præmissen, hvem støtter 
firmaer/forældre/bedsteforældre?

PH undersøger opad, Søren og 
Camilla spørger i idrætsudvalget.

Vi vil kun henvende os til firmaer-
niveau. Børnene skal ikke ud og gå 
tiggergang. Men hvis familier vil 
bidrage, er det fint, så længe det 
ikke er en konkurrence.

PH og Mette tager et møde med 
Camilla forældre fra 5A

8. Bus-tider(o) 10m Bustider er blevet omlagt, flere 
elever kommer for sent hver 
eneste dag. Det er busserne 561, 
565 og 566 der er problemer med. 
Sagen er løftet op til Ane 
Stalkneckt.
Det er 1-6 elever i hver klasse der 
har problemer med at de kommer 
for sent om morgenen eller skal 
vente mere end 30 min, når de skal
hjem.

Vi har undersøgt i vores klasser, og 
har sendt vores svar op til 
administrationen. Pkt. til næste 
dagsorden - status på 
busproblematikken.

Mette/Peter

9. Udarbejdelse af 
høringssvar vedr. delvis 
centralisering af 
bygningsvedligehold.(B)

Se bilag

Udarbejdelse af 
bygningsvedligehold:
Skæring her 125.000 kr., vores 
bygningerne vil blive forringet alt 
for hurtigt.
Enighed om at alle ydelserne burde
ligge på skolen.



Vagtselskab der mangler ejerskab, 
plus udgiften er steget.

Høringssvaret sendes videre uden 
tilføjelser.

10.

11.
EVT.

Visionsdage : Nye datoer 17/3 og 
31/3 kl. 16.30-20.00

Pkt. på næste dagsorden - hvad 
skal de visionsdage bruges på/til, 
hvilke temaer skal tages op
Muligt team: skolebespisning/mad

Byggeri: Alt er rippet, der er ikke 
råd til at sætte ekstra kontakter op,
gulvet er slidt, men bliver heller 
ikke skiftet ud. Der kommer til at 
mangle den sidste finish, 
bygningen er rømmet minus 
hjemkundskab, musik og mat-
værksted. Vi er klar til at de går i 
gang. Stort cadeau til pedeller mm.
Og de elever der har hjulpet. Den 
rengøring der spares i bygningen, 
bruges i den øvrige skole bl.a 
rengøring på toiletternes 3. gange 
dagligt.

12.

13.

Underskrift:

Pia Borregård 

Charlotte Raeburn

Anders Madsen

Michael Wörts

Carina Dinesen

Søren Hansen Rona



Thomas Nicolaisen

Mette Larsen

Louise Jensen


